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PLE EXTRAORDINARI DE 3 DE DESEMBRE DE 2014 

 

 

 

A les 09:05 hores del dimecres dia 3 de desembre de 2014, es constitueix en sessió 

extraordinària el Ple de l’Ajuntament de Montesquiu, a la Sala de Plens de la Casa 

de la Vila, convocats prèviament per avui a la mateixa hora i presidit per: 

 

L’Alcaldessa Sra. Elisabet Ferreres Vergés, del grup d’ERC. 

 

I amb l’assistència dels regidors/es següents: 

 

Sr. Esteve Sidera Jubany ERC 

Sra.Anna Castany Paret ERC 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC 

Sra. Liliana Vilanova Orriols APM-CUP 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU 

 

Assistits pel secretari-interventor Jaume Salés i Malian.  

 

 

Oberta la sessió és declarada pública per la Presidència, una vegada comprovada 

l’existència del quòrum d’assistència necessari. 

 

 

ORDRE DEL DIA 

 

 

1. Aprovació d’expedient 02/2014 de modificació de crèdits. 

 

 

1  

APROVACIÓ D’EXPEDIENT 02/2014 DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS. 

 

Vist que hi ha romanents de crèdit que cal incorporar al pressupost de 2014 en 

execució, provinents d’ajuts i subvencions de la Generalitat de Catalunya i 

Diputació de Barcelona, per un import total de 214.231,47 €. 

 

Vistes les previsions de l’article 37.2 del Reial Decret 500/1990, de desplegament 

del Capítol I del Títol VI de la Llei 39/1988 de 28 de desembre, reguladora de les 

Hisendes Locals. 
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PRESSUPOST DE DESPESES 
 

C.oper. Progr. Econom. Import Text explicatiu 

020 340 21004 19.766,80 Reparacions piscina (ajut Diputació) 

020 150 21002 17.548,85 Millora Pg.Sora Camí accés cementiri 
(ajut Diputació) 

020 340 21202 10.800,00 Tanques pavelló (ajut Diputació) 

020 331 22609 5.000,00 Festes populars 

020 150 21002 26.170,00 Font Carretera de Ribes (Diputació) 

020 152 61000 29.019,82 Asfaltat carrers 

020 152 21005 25.926,00 Dipòsit aigua 

020 920 61009 80.000,00 Asfaltat carrers i tanques pavelló 

  TOTAL 214.231,47  

 
 
PRESSUPOST D’INGRESSOS 
 

C.oper. Econom. Import Text explicatiu 

020 46200 26.170,00 Font Ctra. de Ribes (ajut Diputació) 

020 36200 17.548,85 Pg.Sora Camí accés cementiri 

020 46200 10.800,00 Tanques pavelló (ajut Diputació) 

020 74003 29.019,82 Carrers (ajut Diputació) 

020 46200 25.926,00 Dipòsit aigua (ajut Diputació) 

020 46200 5.000,00 Ingressos partida subvencions 

020 46200 19.766,80 Subvenció 

020 87000 80.000,00 Despeses generals 

 TOTAL 214.231,47  

 

 

Vist l’informe de secretaria-intervenció.  

 

 

Es proposa al Ple municipal l’adopció del següent acord : 

 

Primer.- Aprovar inicialment la modificació de crèdits 02/2014, per incorporació 

de romanents de crèdit al pressupost de 2014, per l’import total de 214.231,47 

€ i pels conceptes desglossats a la part expositiva d’aquest acord. 

 

Segon.- Exposar aquest acord al públic mitjançant la publicació d’edicte al 

Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i al tauló d’anuncis de l’Ajuntament, 

per tal que durant els 15 dies següents al de la publicació les persones 

interessades hi puguin formular reclamacions. 

 

Tercer.- En cas de formular-se reclamacions, el Ple les resoldrà en el termini 

d’un mes. 

 

 
Intervenció dels/ de les regidors/es, amb permís de la Presidència: 

L’Alcaldessa explica que es tracta d’incorporacions de romanent i majors ingressos, sobretot ajudes de 
la Diputació de Barcelona per incorporar-les abans de final d’any: 19.000 € són per a la piscina; 17.500, 
del tros de camí d’accés al cementiri; 10.800 € ajut d’esports  per a tanques de pavelló per a poder fer 
esport d’hoquei. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Joan Freixer per demanar si, en l’hoquei, l’equip de 
govern hi ha vist sortida. 
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L’Alcaldessa contesta que s’hi està treballant. Continua dient que hi ha també una partida dedicada a 
festes populars. 

Intervé, amb permís de la Presidència, la Regidora Liliana Vilanova demanant d’on prové aquesta. 

L’Alcaldesa li contesta que d’un canvi de partida a una altra. 

La Regidora Liliana Vilanova demana que li concreti de quina. 

L’Alcaldessa diu que, ara, en aquests moments, no li sap dir exacte, però que en la proposta d’acord ja 
hi és el canvi de partida. 

La Regidora Liliana Vilanova pregunta quines són les que no s’han gastat i si els ho pot buscar. Així 
mateix, demana que4 concreti la partida de festes. 

L’Alcaldessa diu que és, bàsicament, del Tricentenari. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Frederic Trapé per demana a què es refereix quan es 
diu “asfaltar i tanques”. 

L’Alcaldessa contesta que la Diputació de Barcelona ha concedit a l’ajuntament una ajuda per a la 
compra de tanques, la resta del preu li ha de posar l’ajuntament. 

La Regidora Liliana Vilanova demana de quin import es tracta. 

L’Alcaldessa contesta que totes les tanques valen uns 20.000 € i per la font de la carretera de Ribes, 
Diputació de Barcelona aporta uns 26.000 €. 

La Regidora Liliana Vilanova demana què s’hi farà. 

L’Alcaldessa diu que asfaltar. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Esteve Sidera per dir que s’han concedit 29.000 € per 
al carrer Rusiñol fins al carrer Bellmunt des de la carretera. 

El Regidor Frederic Trapé demana què són els 80.000 €. 

L’Alcaldessa contesta que és romanent de tresoreria que s’incorpora al pressupost, per a tanques i 
manteniment. 

La Regidora Liliana Vilanova demana per quins carrers es destinaran. 

L’Alcaldessa diu que s’està treballant en vàries propostes, depenent del pressupost: Pau Calsals, Cal 
Moliner, Camí Ral, rotonda dreta de la Citroën i acabar el Santiago Rusiñol. La Diputació de Barcelona, a 
finals de gener principis de febrer, diu que acabaran d’asfaltar la part que els toca del Santiago Rusiñol. 

El Regidor Esteve Sidera diu que també hi ha una ajuda per posar-se a normativa en el tema del dipòsit 
de l’aigua. 

L’Alcaldessa conclou que els 80.000 € es distribueixen entre tanques, asfaltat de carrers i imprevistos. 

 

Sotmès a votació, s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC A favor 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC A favor 

Sra Anna Castany Paret  ERC A favor 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC A favor 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP A favor 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP A favor 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU A favor 

 

 

I no havent-hi cap més  assumpte a tractar, la Sra. Alcaldessa aixeca la sessió, 

quan són les 09:16 hores,  de la que s’estén la present acta. En dono fe.  


